
 

 

Na  základě Vašeho dotazu ohledně problému  s holuby, špačky, kormorány, či  jinými škodlivými 

ptáky Vám sdělujeme, že v naší obci tento problém řešit nemusíme. 

 
S přátelským pozdravem 

 

Ing. Jaroslav Sívek 

starosta obce 

 

 


